惡劣天氣安排

懸掛 3 號熱帶氣旋或紅色暴雨警告，所有活動如常舉行。
懸掛 8 號熱帶氣旋或黑色暴雨警告時，將有以下安排：

活動開始前 

	天氣狀況
	安排

	講座／工作坊
	

	8 號或以上熱帶氣旋警告訊號或黑色暴雨警告於開始前 3 小時仍然懸掛
	將會取消

	展覽 
	

	8 號或以上熱帶氣旋警告訊號或黑色暴雨警告於早上10 時或以後仍然懸掛
	將會關閉，直至除下後，展覽會在 2 小時內重開

	若 8 號或以上熱帶氣旋警告訊號或黑色暴雨警告於下午 4 時或之後除下
	展覽當日將不會開放


活動中 

	天氣狀況
	安排

	懸掛 8 號或以上熱帶氣旋警告訊號
	展覽會立刻關閉

	懸掛黑色暴雨警告
	展覽會如常開放，直至關閉時間


Arrangements Under Inclement Weather Conditions

Typhoon Signal No. 3 or Red Rainstorm Warning: all the activities will continue

Typhoon Signal No. 8 or above/ Black Rainstorm Warning: please see the following arrangements:

Before the activity begins

	Weather Condition
	Arrangement

	Talk / Workshop
	

	Typhoon Signal No. 8 or above or the Black Rainstorm Warning is in force within a period of 3 hours before the commencement of the activity
	The activity will be cancelled

	Exhibition
	

	Typhoon Signal No. 8 or above or the Black Rainstorm Warning is in force
	The exhibition gallery will be closed. It will be reopened 2 hours after the signal is lowered.

	Typhoon Signal No. 8 or above or the Black Rainstorm Warning is lowered at 4:00 pm or after
	The exhibition gallery will be closed


Activity already in progress

	Weather Condition
	Arrangement

	Typhoon Signal No. 8 is in force
	The exhibition gallery will be closed

	The Black Rainstorm Warning is in force
	The exhibition gallery will remain open until closing hour


